
Referat kollegierådsmåde 
Den 08-6-2020 kl 19:00 

1. Fremmødte 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- Joachim 1036 

- David 1033 

- Christina 3128 

- Sebastian 3230 

- Anders 3226 

 

2. Gæster 

- Simon 3032 fra Motionsudvalget. 

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

LUKKET 

 

4. Godkendelse af referat 

- Referatet er godkendt.  

 

5. Post 

- Der er beboere som er trætte af at udskiftningen af døre og vinduer i blokkene over sommeren 
medfører at gitrene erstattes med glas. Det er på nuværende tidspunkt ikke muligt at ændre på 
dette, da gitrene sidder i forbindelse med dørene og ikke i selve bygningen. Der efterspørges 
mulighed for at klage over det, men da beslutningen er vedtaget på generalforsamling er dette 
ikke en mulighed. Glasset er sikkerhedsglas, hvorfor det ikke burde ridses eller gå i stykker.  

- Beboerforslag om ophængning af et cykelophæng til hobbyrum. Det vedtager vi og sætter 
portnerne til at hænge det op.  Amanda bestiller.  



 

6. Nyt siden sidst 

-  Generator kommer ud og holder silent party lørdag d. 20. Rådet har godkendt dette, det er silent 
party og burde derfor ikke genere eksamenslæsningen.  

- Køkken supplering er overstået, de fleste køkkener har fået afleveret bilag, for resten er deadline 
overskredet og det er for sent.  

 

7. Konto Update 

- 352.000 efter køkken supplering. Mere end normalt på dette tidspunkt, der har ikke været ret 
meget aktivitet i kollegianerforeningen, giver muligheder næste år.  

 

8. Corona restriktioner, åbning af lokaler og kompensations fest.  

- Simon fra motionsudvalget spørger om det er OK at åbne. Rådets holdning er at så længe det 
foregår efter regeringens retningslinier er helt fint. Udvalget står for åbning af lokalet snarest.  

- Baren åbner fra fredag d. 12/6. Huset åbnes generelt for kollegianerne den dag også.  

- Musik udvalget kan åbne musiklokalet op igen ligeledes når udvalget er klart til det. Det skal være 
med sprit tilgængeligt og KUN en gruppe ad gangen.  

- Der er endnu ikke åbnet nok op til at kunne sætte dato for kompensationsfest.  

 

- Baren ønsker at holde åbent tidligere end det de pt. Har lov til i forbindelse med deres 
lejekontrakt.  

- I juni accepterer Rådet at baren kan åbne klokken 18 i Juni på de dage der normalt er åbent, 
såfremt det kan ske uden at genere de eksamenslæsende.   

- Afventer besked om yderligere åbning, der er bartender møde 9/6. 

- Plan for lokaleleje og varsel for at kunne åbne i sommerferien (juli og august) afventer mødet 
med bartenderne. Afvejning af at kollegianerne kan leje lokaler og at baren kan holde åbent skal 
afklares før åbning kan besluttes.  

 

9. Planlægning af næste møde 

- booking af lokaler  Der er sommerferie for rådet. P.t. afventes arbejdsmøde i sommerferien 
som giver næste dato.  



 

 

10. Punkter til næste gang 

- kompensationsfest.  

 

11. Evt. 

- nihil. 

 


